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Şanlıurfa'mızın en gözde ilçesi konumuna gelen 
Karaköprü, yeşil alan bakımından diğer ilçelerim-
izin üzerindedir. 170 bin m²’lik Şanlıurfa’nın en 
büyük yeşil alanı ilçemiz sınırlarında bulunmak-
tadır.

Kısaca kendinizi tanıtır mısınız?
Metin Baydilli: 1985 Yılında Şanlıurfa'da dünyaya 
geldim. İlk, Orta ve Lise eğitimini Şanlıurfa 
merkezde tamamlayarak erken yaşta iş hayatına 
atıldım. Yarım kalan eğitimimi tamamlamak için 
Kamu Yönetimi okumaya karar verdim. Şu anda 
Hukuk 3. Sınıfta okumaktayım. Şanlıurfa da bazı 
sivil toplum kuruluşlarında (Genç TÜMSİAD, Milli 
Türk Talebe Birliği vb.) görev aldım. Siyasi hayatına 
2010-2011 yılları arasında AK Parti Şanlıurfa İl 
Gençlik Kollarında Ekonomi ve Mali İşlerden 
sorumlu İl Başkan Yardımcılığı, 2011-2012 Yerel 
Yönetimlerden Sorumlu İl Başkan Yardımcılığı, 
2012-2013 yıllarında Seçim İşleri Başkan 
Yardımcılığı, 2013-2014 yıllarında Siyasi ve Hukuk 
İşleri Başkan Yardımcılığı görevlerinde de bulun-
dum. 2014 yılındaki yerel seçimlerde ise 
Karaköprü Belediyesi ve Şanlıurfa Büyükşehir 
Belediyesi Meclis Üyesi olarak seçildim. Son olarak 
Karaköprü Belediye Başkanlığına seçildim. İki kız 
çocuk babasıyım.

Karaköprü’nün şu anki halini nasıl buluyor-
sunuz?
Metin Baydilli: Şanlıurfa’mız hızla büyüyen ve 
gelişen bir ilimiz. Bunun yanında Karaköprü’müz 
de çok hızlı büyüyen bir ilçe. Dolayısıyla bu alan 
sürekli gelişen, dinamik bir yapıya sahiptir. Zaman 
içinde gelişen ve özellikle 90'lı yıllarda sürekli 
büyüme ile birlikte Urfalı yatırımcılarımızın 
akınını görüyoruz. Aslında diğer ilçelere oranla 
ilçemiz tamamen şantiye alanı gibi. Hemen hemen 
her gün yeni yaşam alanları oluşuyor. Gerçekten 
hizmet etmek için en ideal yer olarak Karaköprü’yü 
görüyorum. İnşallah biz gerçekten inandığımız 
doğrultuda hareket edersek en iyi hizmeti vatan-
daşımıza yapacağız ayağına götüreceğiz.
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Karaköprü’yle ilgili aşırı betonlaşma (maşuk toki) 
olduğuna dair tenkitler var. Bu konuda ne 
düşünüyorsunuz? 

Metin Baydilli: Şanlıurfa’nın çağdaş ve modern 
yüzü olan ilçemiz son 24 yılda köyden ilçe 
statüsüne geçerek büyük bir gelişme kaydetti. İlk 
imar planı 1992 yılında yapıldı. Bu İmar planlı 
sonrası her geçen gün büyümeye ve gelişmeye 
başladı. 1992 yılında 'köy statüsünden' 'beldeye' 
dönüştürülen ve nüfusu yaklaşık 3 bin olan ilçemiz 
bugün 132 bin nüfusu, modern yapıları, geniş 
cadde ve bulvarları ile Şanlıurfa'mızın en gözde 
ilçesi konumuna geldi. Yeşil alan bakımından diğer 
ilçelerimizin üzerindeyiz. Bizim yeşil alanımız daha 
fazla. 170 bin m²’lik Şanlıurfa’nın en büyük yeşil 
alanı ilçemiz sınırlarında bulunuyor. İhalesini 
yaptığımız ve şu anda çalışmaların devam ettiği 
110 dönümlük Yaşam Parkı projemizde bunun bir 
göstergesidir. Konut anlamında ise gelişen ve 
büyüyen bir ilçe olduğumuz için her gün konutlar 
yapılıyor. Bizde Karaköprü Belediyesi olarak imar 
planı doğrultusunda yeşil alan olan tüm alanımızı 
parka çeviriyoruz. 

Bir şehrin en önemli yerleri, yeşillikleri ve insan-
ların yaşam alanlarıdır. Bununla ilgili ne tür 
projeler düşünüyorsunuz?

Metin Baydilli: Öncelikle Karaköprü’müz yeşil alan 
bakımından diğer ilçelerimizi geçmiş durumdadır. 
Biz Karaköprü Belediyesi olarak yeşillikler içinde 
bir Karaköprü'yü vatandaşlara sunmak için park,  

meydan ve çevre düzenlemelerine hız kesmeden 
devam ediyoruz. Yeşil alan miktarını her yıl bir 
önceki yılın iki katı oranında arttırıyoruz. İlçenin 
her yanını birbirinden büyük yeşil alan ve parklarla 
donatıyoruz.  2016'nın ilk ilk yarısında 5 yeni 
parkımızı açarak vatandaşlarımızın hizmetine 
sunduk. Hedefimiz 2016 yılında 10 yeni park 
yapmak. Biz Karaköprü Belediyesi olarak 
hizmetlerimizin odağına her zaman insanı 
yerleştirdik. İnsan hayatına yatırım yaptık, bu 
amaç doğrultusunda çalışmalarımız devam 
ediyoruz.

Şehrimiz ülkenin en yoğun genç nüfuslarından 
birine sahip. Gençlerle ilgili neler düşünüyor-
sunuz?

Metin Baydilli: Karaköprü Belediyesi olarak 
gençliğimize her zaman önem verdik. Ve vermeye 
de devam ediyoruz. Bende genç bir Belediye 
Başkanı olarak gençlerin bir Belediye Başkanından 
neler isteyeceğini iyi tahmin edebiliyorum. 
Gençlerimizin tüm isteklerine cevap verebilecek ve 
Şanlıurfa’mızın en büyük Yaşam Alanı projesi olan 
Yaşam Parkı projesini hayata geçiriyoruz. Ocak 
2016’da ihalesini yaptık. Şu anda yüklenici firma 
bölgede çalışmalarını tüm hızıyla sürdürüyor. 
Yaşam Parkı alanımız 110 dönüm üzerine kurula-
cak. Şanlıurfa’mıza, Karaköprü’müze yeni bir 
vizyon getirecek olan yaşam parkı projemizde;
Yüzme havuzu, futbol, basketbol, voleybol 
badmington, tenis, golf, okçuluk, daert, dağ kızağı 
sahaları, koşu, bisiklet ve paten parkurları, at 

biniciliği, ve kaykay 
pisti, fitness ve çocuk 
oyun alanları, kapalı 
spor salonu, bilim 
merkezi, biyolojik göl, 
şelaleler, süs havuzları, 
kuru havuz, restaurant 
ve kafeler, amfi tiyatro 
alanı, konser alanları, 
yazlık sinema alanı, 
piknik alanları, seyir 
terasları ve otopark 
gibi bir çok yaşam 
alanı bulunuyor. Dev 
projemizi 2019 yılında 
Şanlıurfa’mızın hizme-
tine sunulacağız.



Bunun yanında Şanlıurfa’mızın en büyük Kültür 
Sarayı projesini hayata geçirdik. 9.000 m² kapalı 
alana sahip Kültür sarayımızda çalışmalar şuanda 
%50 seviyelerinde… Kültür Sarayı projesinde; 
“1300 m² düğün salonu, 385 m² çok amaçlı salon, 
200 m² sergi salonu, 600 m² yemek salonu, 200 m² 
VİP yemek salonu, prova salonları, seminer salonu, 
470 kişilik konferans salonu, 480 m² fuaye alanı, 
200 m² meclis salonu, idari ve sanatçı hazırlık 
odaları, kapalı ve açık otopark alanları, atölyeler” 
bulunuyor.

Biz Karaköprü Belediyesi olarak sadece merkezde 
yaşayan gençlerimiz için değil kırsal ’da yaşayan 
gençlerimizi de düşünüyoruz. Kırsal mahallede 
yaşayan gençlerimizin de spor yapmasını istedik. 
Bu anlamda toplu taşımalı eğitimin yapıldığı tüm 
kırsal mahallelerimize sentetik çim saha projesini 
hayata geçirdik. Şuana kadar 8 kırsal mahallemizi 
sentetik çim sahaya kavuşturduk.

Biz ekip olarak ilçemizi seviyoruz. Karaköprü’müzü 
daha yaşanılabilir bir hale getirmek için neler yapa-
biliriz bunun derdindeyiz. 

Kadınların aktif hayata katılımlarıyla ilgili projel-
eriniz var mı?

Metin Baydilli: Karaköprü Belediyemize bağlı 
Kültür Merkezimizde kadınlarımızı üretkenliğe 
teşvik etmek için kurslar açıyoruz. Kadınlarımız 
burada usta öğreticilerimiz tarafından aldıkları 
eğitimle hem meslek öğreniyorlar hem de aile 
bütçelerine katkı sunuyorlar. Biz Karaköprü Beledi-
yesi olarak kadınlarımıza her zaman pozitif 
ayrımcılık sunduk. 

Karaköprü’ de çok sayıda okul var. Okul öğrencil-
erine yönelik belediye olarak düşünceleriniz ve 
faaliyetleriniz var mı?

Metin Baydilli:  Karaköprü ilçemiz eğitim 
kampüsü görevini görüyor. Özel ve devlet okulların 
büyük bir bölümü ilçemizde bulunuyor. Bizde 
Karaköprü Belediye olarak öğrencilerimize; spor 
kompleksleri, okuma salonları, kütüphane ve semt 
sahaları yapıyoruz. 
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Sosyal ve kültürel gelişim için neler düşünüyor-
sunuz Karaköprü’ de?

Metin Baydilli: Karaköprü’müz için vizyonel 
projelerimizin olduğunu söylemiştim. Sosyal ve 
Kültürel anlamda zaten Karaköprü’müze 110 
dönüm üzerine devasa bir Yaşam Parkı kazan-
dırıyoruz. İçerinde birçok aktivitenin ve kültürel 
etkinliğin yapılabileceği sosyal donatılar mevcut. 
Bunun yanında Kültür Sarayı kazandırıyoruz. 
Kültür Sarayımızda da bir çok sosyal donatı 
bulunuyor. Şanlıurfa’mızda bir ilk olan Çocuk 
Sokağı Projesini hayata geçirdik. Çocuklarımızın 
rahatça sokakta 

konusu tamamen Şanıurfa Büyükşehir Belediyesi 
Ulaşım Daire Başkanlığının elindeki bir durum… 
Tramvay konusunda da Büyükşehir Belediyemizle 
görüşürüz. Bir proje hazırlarız. İlgili Daire Başkan-
lığına sunarız. Tabi en başta ta da dediğim gibi 
ulaşım konusu bizde değil…

Belediye çalışanlarına hizmet içi eğitim veriyor 
musunuz?

Metin Baydilli: Birim müdürlerimle her hafta ben 
toplantı gerçekleştiririm. Her ayda benim de 
katılım gösterdiğim aylık personel toplantımızı 
yapıyoruz. Bunun yanında kurum içi hizmet

oyunlar oynaması için bir sokağımızı trafiğe kapa-
tarak çocuk sokağı olarak dizayn ettik. Zaten her yıl 
geleneksel olarak uçurtma şenliğimizi düzenliy-
oruz. Sosyal ve kültürel anlamda Sanat Sokağı 
projemiz çalışma aşamasında yerine belirledik. En 
kısa sürede plana işleyip ilçemize bir Sanat Sokağı 
kazandıracağız.

Karaköprü büyük bir ilçe ve ciddi bir nüfusu var. 
İlçeden merkeze tramvay vb. ulaşım araçları 
düşünüyor musunuz?

Metin Baydilli: Karaköprü Belediyesi olarak ulaşım

eğitimlerimiz periyodik bir şekilde devam ediyor.

Yeni bir hükümet kuruldu ve bu hükümetle 
ülkenin gidişatı hakkında ne düşünüyorsunuz?

Metin Baydilli: Öncelikle Sayın Binali Yıldırım’ın 
Başbakanlığında kurulun 65. Hükümetimizin 
ülkemize hayırlı olacağına inancım tamdır. AK 
Parti’miz göreve geldiği 2002 yılından sonra Türki-
ye’mizde büyük bir gelişme yaşandı. Türkiye’miz 
hem kalkınma hem de ekonomik anlamda şaha 
kalktı diyebilirim. Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan ve Başbakanımız Sayın Binali   



Yıldırım’ın önderliğinde 2023 hedefleri doğrul-
tusunda olan bir  Türkiye,  büyümeye  devam  ede-   
cektir. Zaten partimizin misyonunda her zaman 
refah ve mutluluğun artırılması ön planda tutul-
muştur.

Savaşın şehrimize ve ilçemize etkileri neler oldu?

Metin Baydilli: Yanı başımızda komşumuz olan 
Suriye’de 4 yıla aşkındır devam eden bir savaş var. 
Bu savaş hepimizin yüreğini dağlıyor. Bu savaşla 
birlikte ülkelerinden kaçan binlerce Suriyeli Muha-
cir kardeşimiz bizlere sığındı. Biz Ensarlığımızı 
göstererek onlara kapımızı açtık. Suriye’de yaşanan 
savaşın tabi ki de küçükte olsa şehrimize etkisi 
oldu. Şu anda şehrimizde 600 bine yakın Suriyeli 
kardeşimiz kalıyor. Ama unutmayalım ki; Peygam-
ber efendimizin bir hadisinde. “Komşusu aç iken 
tok yatan bizden değildir” demiştir. Bu düşünceyle 
Biz ensarlığımızı göstererek bize sığınan kardeşler-
imizle ekmeğimizi paylaştık. 
 

Gençlerimizin tüm isteklerine cevap verebi-
lecek ve Şanlıurfa’mızın en büyük Yaşam 
Alanı Projesi olan Yaşam Parkı Projesini 
hayata geçiriyoruz. Yaşam Parkı alanımız 110 
dönüm üzerine kurulacak. Şanlıurfa’mıza, 
Karaköprü’müze yeni bir vizyon getirecek 
olan Yaşam Parkı Projemizde; yüzme havuzu, 
futbol, basketbol, voleybol badmington, 
tenis, golf, okçuluk, daert, dağ kızağı sahaları, 
koşu, bisiklet ve paten parkurları, at biniciliği, 
ve kaykay pisti, fitness ve çocuk oyun alanları, 
kapalı spor salonu, bilim merkezi, biyolojik 
göl, şelaleler, sus havuzları, kuru havuz, 
restaurant ve kafeler, amfi tiyatro alanı, 
konser alanları, yazlık sinema alanı, piknik 
alanları, seyir terasları ve otopark gibi bir çok 
yaşam alanı bulunuyor.
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ŞEHİR ETKİNLİKLERİNDEN DÜNDEN BUGÜNE NOTLAR

İKRAM ÇEŞMESİ
Osmanlıda, derdini anlatamayan 
fakirler ihtiyacı olduğunda gecenin 
geç saatlerinde Sadaka Taşı’nın 
yanına para almaya gelirlermiş. 
Parayı aldıktan sonra kendi gibi 
ihtiyacı olanları düşünme terbiyesi 
ile kalanını bırakırlarmış. 

SADAKA TAŞI
KARAKÖPRÜ’DE ÇOCUK SOKAĞI

“Haydi Çocuklar Sokağa” sloganı
ile unutulmaya yüz tutmuş
sokak oyunlarımızı çocuklarımızla
birlikte oynuyoruz.

110 bin m²’lik bir alanda; yüzme 
havuzu, futbol, basketbol, voleybol, 
badmington, tenis, golf, okçuluk, 
dart, dağ kızağı sahaları, koşu, 
bisiklet ve paten parkurları, at 
biniciliği ve kaykay pisti, fitnesss ve 
çocuk oyun alanları, kapalı spor alanı, 
bilim merkezi, biyolojik göl, şelaleler, 
süs havuzları, kuru havuz, restaurant 
ve kafeler, amfi tiyatro alanı, konser 
alanları, yazlık sinema alanı, piknik 
alanları, seyir terasları ve otopark 
yapılacaktır.

YAŞAM PARKI”NI ÇOK SEVECEKSİNİZ

ORMANDA ÇEVRE BİLİNCİ ETKİNLİĞİ

Çevre bilincini aşılamak için
çocuklarımızla birlikte çöp topladık. “Kitap Kumbarası”nda biriken

kitaplar ilçeye bağlı kırsal
mahallelere gönderilecektir.

KARAKÖPRÜ BELEDİYESİ’NDEN
FARKINDALIK PROJESİ



Her Cuma İkram Çeşmesinden vatandaşlarımıza, 
yaz aylarında soğuk, kış aylarında sıcak ikram.

KARAKÖPRÜ’DE ASKIDA GİYSİ
Karaköprü Belediyesi tarafından  "İhti-
yacın Varsa Al, İhtiyacın Yoksa As" 
kampanyası başlatıldı. Kampanya ile 
ihtiyacı olanlar bu kıyafetlerden kendil-
erine uygun olanı alabilecekler.

KARAKÖPRÜ’DE NAR BAHÇESİ

Karaköprü’yü yeniden nar
bahçeleriyle donatmak için
30 dönüme nar fidanı dikildi 

GELECEĞİMİZİ ÇÖPE ATMAYALIM

Geri dönüşüm; çevremize, doğaya,
ülke ekonomisine ve de kendimize
karşı olan sorumluluğumuzun bir
göstergesidir.
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Ecdadımız Hayrat Sistemi ile 
fakir aile kızlarının evlilik 
çeyizlerini satın almak, esirleri 
hürriyete kavuşturmak, 
seyyahlara yiyecek ve giyecek 
temin etmek, ülkelerine döne-
bilmelerini sağlamak, sokakları 
düzenlemek, kaldırımları 
yapmak gibi faaliyetleri 
yapmışlardır.

Hayrat duygusu, hayrat düşünce-
si ve eylemi İslam medeniyetinin 
mayasını oluşturur.

Herkese gücü yettiğince iyilik 
yapma anlayışına dayanan bir  
yardımlaşma felsefesidir.

Hayrat duygusuyla garip gure-
banın korunması, doyurulması 
ve gözetilmesi amaçlanmıştır. 

Sadece insanları değil her canlıyı 
koruyan hayrat ruhu kuşlar için 
de “kuş sarayı” denilen köşkler 
yaptırmıştır.

KARAKÖPRÜ KÜLTÜR SARAYI

Kültür Sarayımızda 9.000 m² kapalı 
alanın içerisinde; düğün salonu, 
seminer salonu, fuaye alanı, meclis 
salonu, kapalı ve açık otopark ile 
atölyeler ve bir çok sosyal donatılar 
bulunuyor.

“EĞER ÇOCUKLAR
GÜLERSE
ŞEHİR GÜLER”

Uçurtma Şenliği

Hayrat Sistemi ile
İslâm şehirlerinin
görünüm, estetik ve
işlevselliği derinlik
kazanmıştır.

Prof. Dr. Abdullah Ekinci

HAYRAT KÜLTÜRÜ ve DUYGUSU

İslâm dünyasının her yanında
bulunan mescid ve camiler,
mektep ve medreseler, imaret-
ler, tekke, hankah ve zâviyeler,
kütüphaneler, misafirhaneler,
hastahaneler, çeşmeler ve sebiller,
hamamlar, makbereler, yollar ve
köprüler, kervansaraylar vb. es-
erler sundukları hizmetler,
hayrat kültürünün tezahürleridir.



ALİ DEDE HAYRATI

Hayrat,
birey ve toplumsal
anlamda bir iyiliştirme ve
iyilik hareketidir.

Hayrat kültürü, iyiliği tavsiye
kötülükten alıkoyma çabasıdır.

Her insan bütün insanlığın
meselelerini kendi meselesi gibi
hissetmeli, bunun için gücü
nisbetinde çalışıp üretmeli ve
kendi ihtiyacından fazlasını hür
iradesiyle diğer insanlar için
harcamalıdır.
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